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基于 C#零售商店管理系统设计开发与实现

摘    要

我国的科学技术在不断发展进步的过程中，计算机的应用随着时间的推

移越来越趋近于成熟，人们已经逐渐认识到计算机的性能高效程度，当今社

会的各行各业每个领域中，都有着计算机技术的身影。信息管理作为计算机

应用的一部分，使用计算机进行管理，其中的优点显得非常突出。例如：便

捷快速、高效、成本低廉、庞大的储存量、生命周期长，这些优点使得管理

和办事的效率有了巨大的提升。单凭简单的手工记账已远远适应不了快速发

展的要求，对于管理者来说，手工记账工作效率低，任务重，往往一时的疏

忽导致整个流程的失败。

ASP.NET 零售商店管理系统主要是针对各大超市而开发的可以帮助超市

进行合理化的管理，调高营业额，对超市的发展都非常重要。零售商店管理

系统主要功能模块包括商品管理、采购管理、库存管理、销售管理、财务管

理系统用户等等；本系统比较完备，使超市在管理方面简单明了化，采用

ASP.NET 技术，同时 SQL 数据库，保证数据的安全性和稳定性，信息数据的

增添、删除、修改、查询等基本操作得以实现。系统具有界面简洁、操作便

捷简单，管理方便，功能全面等优点，具有很高的应用价值，方便用户的使

用，具有广阔的应用前景。

关键词  零售商店管理；ASP.NET 技术；SQL 数据库



II

DESIGN DEVELOPMENT AND 
IMPLEMENTATION BASED ON C# RETAIL 

STORE MANAGEMENT SYSTEM

ABSTRACT

With the continuous development of science and technology in China, the application of 

computer is becoming more and more mature, its function is powerful and has become a 

profound understanding of people, it has been applied to all levels of human society, play an 

important irreplaceable role. Information management as part of the computer application, 

the use of computer management, has a very significant advantage. For example: convenient, 

efficient, low cost, large storage capacity, long life, these advantages can greatly improve the 

efficiency of management and service. Simple manual accounting has been far from being 

able to adapt to the rapid development of the requirements, for managers, manual billing 

inefficient, heavy task, often a moment of negligence led to the failure of the entire process.

ASP.NET supermarket management system is mainly for the major supermarkets can be 

developed to help rationalize the management of the supermarket, increase turnover, the 

development of the supermarket are very important. Supermarket management system, the 

main functional modules, including commodity management procurement management, 

inventory management, sales management, financial management system users, etc .; the 

system is more complete, so that the supermarket in the management of simple and clear, 

using ASP.NET technology, while SQL database to ensure that the data Security and 

stability, to achieve the information data to add, delete, modify, query and other basic 

operations.The system has the advantages of simple interface, easy operation, convenient 

management and complete function, and has high application value, convenient user's use, 

and has wide application prospect.
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